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Nem kapott egyelőre választ sem az RMDSZ sem az MPP Kolozs megyei szervezete részéről tegnapi,
összefogásra buzdító nyílt levelére Gergely Balázs, az Erdélyi Magyar Néppárt Kolozs megyei
elnöke. „Gyakorlatilag az udvarias bólogatáson kívül egyéb visszajelzést, konkrét választ nem
kaptunk egyik féltől sem. Nekem az a rossz érzésem, hogy nem kívánnak sem itt, sem máshol
semmiféle együttgondolkodásban, együttműködésben részt venni” - mondta a Transindexnek
Gergely. 

Hozzátette, úgy véli, egy választási koalíció megvalósulása mellett van arra esély, hogy 6-7 magyar
jelölt bejusson a kolozsvári illetve a Kolozs megyei önkormányzatba. „Nem bizonytalanságból
szorgalmazzuk az összefogást: úgy érezzük, hogy Kolozsváron nagyon jó esélyeink vannak arra,
hogy külön is bejussunk a tanácsba, viszont mindkét politikai félnek hasznára válna, ha egy erős és
nagyszámú képviseletünk lenne az önkormányzatban” – mondta az EMNP alelnöke, aki szerint a
koalíció létrehozása teljes mértékben egybecseng a kolozsvári vagy a Kolozs megyében élő
magyarok elvárásaival. 

Gergely elmondta, a demográfiai adatok alapján Kolozsvár esetében túlzás nélkül kijelenthető, hogy
egy magyar jelöltnek esélye sincs a polgármesteri tisztség elnyerésére. „Nem a polgármester
jelölése, vagy személye a lényeg, hanem az, hogy milyen erejű, létszámú és minőségű tanácsosi
gárda fogja képviselni a kolozsvári magyarokat a tanácsban az elkövetkező négy évben. Egy
nagyon kiélezett, kiegyensúlyozott román mezőnyben reális esély van arra, hogy a magyar
képviselők a mérleg nyelve szerepét töltsék be, és ezért nem mindegy, hogy milyen létszámban
lesznek jelen a helyi tanácsban” – mutatott rá. 

Kolozs megye viszonylatában elmondta, rengeteg település esetében lenne fontos közös
polgármesterjelöltet indítani. 

„Például Tordaszentmihályra, Kisbácsra vagy Magyarkapusra gondolok, vagyis olyan településekre,
ahol 35-40%-os a magyarság számaránya, és ahol lenne arra esély, hogy magyar
polgármesterjelöltet válasszanak meg az új, egyfordulós polgármester-választási rendszernek
köszönhetően” - mondta.
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